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Tid och plats  Fredagen den 1 mars 2024 kl. 09.30 - 12.00 i 
Kommunfullmäktigesalen  
 

Närvarande 
 

Ronny Hammargren, ordförande 
Ricard Söderberg, socialnämnden 
Roger Siverbrant, samhällsbyggnadsnämnden 
Margareta Carlsson, utbildningsnämnden  
Christer Höglind, PRO Lysekil 
Van Carlzon, PRO Brastad 
Agneta Adriansson, PRO Skaftö 
Berit Lundh, SPF Kaprifol Skaftö 
Gun Lis Olofsson, SPF Gullmaren Lysekil 
Kerstin Petzäll, SPF Gullmaren Lysekil 
Stig Berlin, SKPF avd 117 Lysekil 
Eivor Lundin, NHR 
Inrid Lindgren, SRF 
 

Ersättare Philip Nordqvist, socialnämnden 
Leif Ström, utbildningsnämnden 
Marina Karlgren Jonsson, samhällsbyggnadsnämnden 
Ronny Andersson, PRO Brastad 
Birgitta Höglind, SPF Kaprifol Skaftö 
Lisbeth Ask, SKPF avd 117 Lysekil 
Tage Larsson, HLF 
 

Tjänstepersoner och  
övriga närvarande 
  

Daniel Fredriksson, folkhälsostrateg 
Hampus Karlsson, avdelningschef vård och omsorg 
Jonas Ingevaldsson, verksamhetsutvecklare 
Margareta Govik, enhetschef gata och park 
Madelene Johansson, nämndsekreterare  

 
Paragrafer 
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Sekreterare 
 

 
 
………………………………………………………. 
Madelene Johansson 

 
 
Ordförande 
 

 
 
………………………………………………………. 
Ronny Hammargren 
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Gun-Lis Olofsson 
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Anslagsbevis av justerat protokoll 
 
Justering har anslagits på kommunens digitala anslagstavla. 
 

Nämnd 
 

Protokoll från sammanträde 

Förvaring av protokollet 

Rådet för äldrefrågor och rådet för 
funktionshinderfrågor 

2024-03-01 

Protokollet finns tillgängligt på 
kommunstyrelseförvaltningen 
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§ 1  

Upprop och val av justerare 
Sammanfattning 
Ordföranden öppnar mötet och hälsar alla välkomna. Upprop sker och Gun-Lis 
Olofsson föreslås att justera dagens protokoll. 
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§ 2  

Förstudie framtida äldreboende 
Hampus Karlsson, avdelningschef vård och omsorg, informerar om förstudie 
framtida äldreboende.  

Socialnämnden fattade beslut 2022-11-24 att ge förvaltningen i uppdrag att i 
samverkan med samhällsbyggnadsnämnden inleda arbetet 2023-01-01 med 
förstudie avseende nytt äldreboende i Lysekils kommun. 

Förstudien pekar ut totalt 13 platser i kommunen för nytt särskilt boende. 
Styrgruppen beslutade om fördjupad analys av åtta av dessa platser, enligt förlag till 
fortsatt arbete i förstudien.  

Förvaltningens bedömning är att man bör göra en fördjupad förstudie av Bro 
Prästgård 1:6, Slätten 1:339 samt Lönndal 1:6. Detta utifrån en samlad bedömning 
av spridning av boendeplatser inom kommunen, möjlighet att bemanna ett nytt 
boende, upprätthålla den medicinska säkerheten, hur boendets utformning kan se ut 
samt möjlighet att kunna samplanera med andra boenden. 

Ärendet skulle beslutas av socialnämnden 2024-02-29 men bordlades till ett 
extrainsatt socialnämndssammanträde där samhällsbyggnadsförvaltningens 
tjänstepersoner ska medverka för att kunna svara på nämndens eventuella frågor.  

Vid det extrainsatta socialnämndssammanträdet ska nämnden inte fatta beslut om 
en plats utan man ska ge samhällsbyggnadsförvaltningen uppdragsbeställning om 
att göra en fördjupad förstudie på nämndens förslagna platser.  
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§ 3  

Bemanning SÄBO 
Hampus Karlsson, avdelningschef vård och omsorg, informerar om bemanning på 
SÄBO.  

Grundbemanning är något lägre i Lysekils kommun än omgivande kommuner. 

Rekrytering av personal är svår vilket medför att det blir mycket övertid för 
ordinarie personal, man erbjuder personal att ta extrapass. Förvaltningen får många 
oönskade effekter när det är svårt att bemanna.  

Trendbrott att anställningstiderna kommer att bli kortare. Vi har en ny generation 
som inte kommer att arbeta 25–30 år på samma tjänst.  

Många av de som arbetar kan inte svenska, vilket är svårt. Man har medarbetare 
som behöver förbättra sin svenska, förvaltningen vill kunna införa digitala 
språktester och språkutbildningar.  

Man har ett stort behov av kompetent personal men personerna finns inte på 
arbetsmarknaden. 

Massuppsägning har inte förekommit. 
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§ 4  

Hemtjänstindex 
Hampus Karlsson, avdelningschef vård och omsorg informerar om att 
hemtjänstindex är en undersökning som genomförs av Seniorerna. Kommunen har 
valt att inte köpa tjänsten igen utan man har valt Socialstyrelsens 
brukarundersökning 2023. Enkäten skickas ut vecka 13 och svar inkommer under 
oktober månad så redovisning av undersökningen kommer ske på möte under 
hösten.  
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§ 5  

Dialog om föreningsbidrag 
Jonas Ingevaldsson, verksamhetsutvecklare, informerar att från och med årsskiftet 
har utbildningsnämnden ansvar för föreningsbidrag.  

Nuläge 

− Målsättningar med kommunens föreningsbidrag är att dessa ska bidra till att 
uppfylla kommunens vision och övergripande mål. 

− Syftet med bidrag är att stödja ett varierat och brett kultur-, idrott- och 
fritidsliv inom Lysekils geografiska områden. 

− Huvudsaklig målgrupp är föreningar med verksamhet som riktar sig till barn 
och unga. Andra målgrupper är pensionärer, funktionshindrade eller 
verksamheter som riktar sig till allmänheten i stort i form av tex 
kulturevenemang eller sociala mötesplatser.  

Dialog om föreningsbidrag 

− Verksamhetsbidrag och lokalbidrag 
− Folkets Hus 
− Pensionärsföreningar 
− Funktionsrätt med underföreningar 

o Utbetalt i februari 
o Följer utbetalningar från tidigare år, inga större justeringar.  

Process framåt 

− Arbetsgrupp – föreningsbidrag 
o Nuläge 
o Behov 

− Dialog med föreningar under året.  
− Bidrag bör kanske var just bidrag och inte täcka fulla kostnader för lokaler.  
− Eventuellt beslut på utbildningsnämnden under hösten för justerad fördelning 

av bidragen alternativt en komplettering i riktlinjen.  

Fördelningsnyckel i dag, hur ser den ut i dag? Jonas informerar att det inte finns 
någon fördelningsnyckel.  

Föreningarna var lovade att medverka i dialog kring föreningsbidrag? Jonas 
informerar att man inte är längre i processen så därför har man inte kallat till några 
dialogmöten men kommer att göra detta.  

Demografiskt sett så är det mer aktiviteter för barn och unga i Lysekils stad jämfört 
med Brastad och Skaftö.  

Skulle man kunna skapa LOK-stöd för pensionärsföreningar, Jonas tar med sig 
synpunkten.  
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§ 6  

Gym i Brastad 
Jonas Ingevaldsson, verksamhetsutvecklare, informerar om  

− Programhandling och ritning på utbyggnad togs fram 2022, dock utan några 
beslut om genomförande. 

− Fritidsenheten ställer sig bakom behovet 
o En renovering behövs.  
o Det behövs även en utbyggnad med grund i ett tydligt behov Många 

sålda gymkort trots en undermålig lokal.  
− Fritidsenheten får ta fram en ny behovsbeskrivning för att fortsatt lyfta 

behovet.  
− Kan utbildningsnämnden ställa sig bakom det, så lyfts det förhoppningsvis 

formellt in i lokalförsörjningsplanen.  

Skatepark och utegym ska förhoppningsvis vara klart maj 2024. 
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§ 7 

Kollektivtrafiken i Lysekil  
Det finns en arbetsgrupp på Västtrafik som jobbar med att ta fram nytt trafikförslag 
för kollektivtrafiken i Sotenäs, Lysekil och Munkedal. De önskar få in synpunkter 
som de kan ta med sig dem in i sitt arbete med utvecklingen av kollektivtrafiken. 

Frågorna som inkommit från Västtrafik är:  

− Är det enkelt att resa med kollektivtrafiken? Om inte, vilka hinder finns? Var 
gärna så konkret som möjligt och specificera linje, hållplats och/eller byte 
som berörs.   

− Finns det några viktiga målpunkter som saknar trafik idag? Vilka och vart 
ligger de?  

− Går trafiken under de tider som behövs? Om inte, vilka tider saknas? Beskriv 
även vilken linje eller hållplats det gäller. 

− Finns det platser kopplat till kollektivtrafiken som upplevs otrygga (ex 
specifika linjer eller hållplatser)? I så fall vilka? Vad skapar otryggheten?  

− Finns de något annat ni vill att vi tar med oss i arbetet med kollektivtrafiken?  

Frågorna skickades ut till råden 2024-01-31 och svar skulle inkomma senast  
2024-02-23.  

En sammanställning av inkomna synpunkter har gjorts och redovisas vid dagens 
sammanträde. Daniel Fredriksson, folkhälsostrateg, kommer att vidarebefordra 
rådens synpunkter till arbetsgruppen på Västtrafik.  
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§ 9 

Snöröjning på landsbygden  
En skrivelse har inkommit från Funktionsrätt i Lysekil angående snöröjning på 
landsbygden.  

− Med tanke på att kommunen vill locka till sig fler invånare och vara en 
kommun som är till för alla i alla delar av kommunen måste kommunen 
också se till att alla kan bo var man vill i kommunen. Man ska inte tvinga 
människor med någon typ av funktionsnedsättning (eller andra) att bo inne i 
centrala Lysekil för att kommunen inte längre vill betala för det snöröjning 
på landsbygden. Detta rimmar dessutom illa med att man från kommunens 
sida vill att man ska bo i sitt hem så länge som möjligt med hjälp av 
hemtjänst (detta gäller både personer med funktionsnedsättning och äldre) 
och då förutsätter detta att hemtjänsten kan ta sig fram i alla väder. I 
kommunens regi kan snöröjningen prioriteras med avseende på behov av 
t.ex. hemtjänst. Ambulans, räddningstjänst och sophämtning måste ju kunna 
komma fram även på landsbygden. 

Det finns ju även ett avtal som ingicks vid bildandet av Lysekil som 
storkommun som säger att landsbygden ska erhålla kommunal snöröjning på 
det enskilda vägnätet som kompensation för att tätorten har gatubelysning. 

Margareta Govik, enhetschef gata och park, informerar råden om situationen kring 
snöröjningen och att det är ett beslut som ska tas av samhällsbyggnadsnämnden i 
mars månad. 
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